
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 29. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 224
Vil ministeren – under henvisning til besvarelsen af FIV alm. del – spørgsmål
127 – oplyse, om ministeren har kendskab til, hvad årsagen er til, at markant
færre studenter fra IB-uddannelserne i Danmark ( ca. 52 %) kommer ind på
universiteterne sammenlignet med f.eks. STX ( ca. 76 %), og vil ministeren,
såfremt årsagen ikke kendes, igangsætte en undersøgelse, således at der
kan sættes ind over for problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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